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Onderwerp:  Beantwoording raadsvragen over geveltuinen Barneveld centrum 
Geagendeerd commissie Grondgebied d.d. 29 oktober 2020 

Ter attentie van:  gemeenteraad 

Afzender:  René Huls 

  Naar aanleiding van het memo “geveltuinen Barneveld centrum”  (dossiernummer 
862) hebben de fracties Pro 98 en Burger Initiatief vragen gesteld. Deze vragen 
worden op 29 oktober 2020  behandeld in de commissie Grondgebied  
 
Het betreft de volgende vragen: 
 
Martin Lentink,  
Pro’98 
 
Het memo van het College beschrijft voor het merendeel zaken die reeds hebben 
plaatsgevonden. De laatste alinea in het memo gaat over de toekomst. Wat we 
jammer vinden is dat het College hierin nog niet erg concreet wordt (of kán worden, 
de begroting is immers nog niet behandeld).  
Mijn vraag is of het College niet bereid is in ieder geval de intentie uit te spreken het 
plan van PBB in grote lijnen te willen uitvoeren, uiteraard ingepast in de alinea 
genoemde kaders en beleid. Daarmee zou naar onze mening ook het draagvlak 
onder bewoners en ondernemers worden geschraagd ook zelf verdere initiatieven 
te nemen. 
We onderschrijven volmondig de wenselijkheid budget vrij te maken om ook in de 
andere kernen dergelijke initiatieven te ondersteunen.  
 
Judith van den Wildenberg 
Fractievoorzitter Burger Initiatief 
 

Over geveltuinen 
Wij zijn erg blij met de geveltuinen en - tuintjes op initiatief van Plaatselijk  Belang  
Barneveld. Het maakt ons centrum een stuk aantrekkelijker en meer verrassend, 
maar hoe nu verder. Wij weten dat mede naar aanleiding van onze opmerkingen bij 
biodiversiteit er bij de gemeente meerdere plannen leven, bijvoorbeeld door te 
kijken naar blinde muren. 
Ook zouden wij graag zien dat deze aandacht voor meer groen in de wijk zich niet 
beperkt tot het centrum, maar zich doorzet naar de verschillende wijken.  
Hoe denkt de gemeente te kunnen stimuleren dat bewoners een steen uit hun pad 
halen, of uit de stoep als dat mag, en daar een plant neerzetten? Groei en bloei  
heeft daarvoor vaak in samenwerking met Intratuin een jaarlijkse actie voor. 



Wij zouden graag zien dat de gemeente dit actief stimuleert.   
Wat zijn nu de concrete mogelijkheden voor en burger inwoners in bv een straat?  
Kan onze gemeente zich niet aansluiten bij Operatie  Steenbreek, die de verstening 
van tuinen tegen wil gaan. Daar is al veel kennis beschikbaar, dus wat ons betreft 
worden wij een steenbreekgemeente.  
Daar ligt ook een kant en klaar actiepakket om de gemeente te ondersteunen. Wil 
de wethouder daarover een toezegging doen? 
 
Antwoord: 
 
Het voorstel van PBB voor het vergroenen van het centrum van Barneveld is door 

de gemeente Barneveld snel opgepakt. Er is een beperkt budget gevonden zodat 

op zeer korte termijn kon worden gestart met de realisatie van een aantal 

geveltuinen. Deze actie was een pilot. De gedachte was, zoals aangegeven in het 

memo Geveltuinen, dat we in samenhang met het Groenstructuurplan, 

klimaatadaptatiebeleid en het beleidsplan Biodiversiteit hieraan een vervolg kunnen 

geven. 

 

Het is wel belangrijk dat het initiatief op een goede manier binnen de gemeentelijke 

organisatie wordt belegd. Voor wat betreft de geveltuinen willen we dit onder-

brengen in het beleidsplan Biodiversiteit. Dit beleidsplan geldt voor de gehele 

gemeente, dus ook voor de andere dorpen en de wijken rondom het centrum van 

Barneveld. In dit beleidsplan wordt de samenhang tussen de bestaande beleids-

velden in beeld gebracht, welke beleid nog opgesteld zou moeten worden en een 

vijfjarig uitvoeringsprogramma om dit beleid en gewenste activiteiten uit te voeren.    

In de zomer van 2021 zal dit beleidsplan Biodiversiteit met uitvoeringsprogramma 

met financiële paragraaf worden voorgelegd aan college en raad. Geveltuinen zal 

hierin als apart onderwerp benoemd worden. 

 

De grotere groenstructuren, zoals voorgesteld door PBB, worden opgenomen in de 

omgevingsvisie Barneveld centrum. Deze voorstellen zullen geïntegreerd worden in 

een gebiedsgewijze aanpak. Dit zal een meer integrale aanpak zijn waarin ook 

vanuit klimaatadaptatie, groenstructuurplan, speelgelegenheden naar een gebied 

wordt gekeken. Ook dit plan zal medio 2021 met een uitvoeringsprogramma en 

kostenraming aan college en raad worden aangeboden. 

 

In antwoord op de vraag van Pro’98:  

Bovengenoemde aanpak geeft aan dat het college het vergroenen concreet oppakt, 

maar wel binnen een concreet kader (biodiversiteit, omgevingsvisie Barnveld 

centrum) en afgestemd op andere aanverwante beleidsvelden en met meer inzicht 

op de benodigde kosten.  

 

In antwoord op de vragen van Burger Initiatief: 

Door vergroenen van stedelijk gebied, zoals het aanleggen van geveltuinen, onder 

te brengen bij het beleidsplan Biodiversiteit dekt het alle dorpen in de gemeente en 

niet alleen Barneveld centrum. 

De vraag over ontstening is apart beantwoord door Edson Brukx.  

 

 

 
 


